
Datum: 03-02-2022

Van:   Theo van den Berkmortel, CDA Gemert-Bakel

Betreft: Centrumontwikkeling Milheeze

In het Eindhovens Dagblad van 03-02-2022 staat een artikel over de ontwikkeling van het 
Centrumplan Milheeze. 

Allereerst is het goed te melden dat er voortgang zit in de ontwikkeling van het Centrumplan 
Milheeze. Is het college op de hoogte van deze plannen zoals ze nu concreet worden weergegeven? 

Wij hebben de volgende vragen:  

1. De sociale woningbouw plannen van 15 woningen, zoals omschreven in ED, worden geplaatst 
in een stukje openbaar groen in het centrum. Uit de enquête die door het Dorpsoverleg 
Milheeze is gehouden komt prominent naar voren dat de inwoners groen in het centrum als 
zeer belangrijk hebben opgegeven. Wordt dit groen in het centrum gecompenseerd? En 
vindt er overleg plaats met het Dorpsoverleg hierover? 

2. Bij de bouw van de nieuwe woningen in de Elsenstraat is nadrukkelijk aangegeven dat het 
huidige groengebied wat nu bebouwd gaat worden functioneert als speelgebied voor 
Kindcentrum De Kastanjelaar. Blijft dit zo behouden? 

Met vriendelijke groet

Theo van den Berkmortel

CDA Gemert-Bakel 


